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Summary:

The Bainem forest is part of the Algerian coastal zone and remains the most exposed to
degradations in Algiers.

The inventory has been on the central part of Bainem Forest and revealed an important
floristic diversity with 205 taxa, with 59 families and 160 genre of which 8 endemic and 6
rare. This inventory has been published in the online book of “Tela Botanica”. Of the 205
species Onopordum algeriense is strictly endemic to the study area and for which an
assessment of the degree of threat has been made based on the criteria of [UCN. The species
is evaluated in danger (EN).

Key-Words: Inventory, Flora, Online Book, UICN, Bainem.

Résumé

La forét de Bainem fait partie de la zone coticre algéroise et reste la plus exposée aux
déprédations et aux dégradations dans 1’algérois.

La réalisation des relevés floristiques sur la partie centrale de la forét de Bainem a révélé une
importante richesse floristique avec 205 taxons, 59 familles botaniques et 160 genres dont 8
endémiques et 6 rares. Cet inventaire a ¢été publi¢ dans le carnet en ligne de Tela Botanica.
Sur les 205 espeéces Onordum algeriense est strictement endémique de la zone d’étude et pour
laquelle une évaluation du degré de menace a été accomplie en se basant sur les critéres
UICN. L’espéce est classée en dangée.

Mots clés : Inventaire, Flore, Carnet en ligne, UICN, Bainem.



